
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundheds- og ældreministeren

Dato: 9. september 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 153
Kan ministeren oplyse, om ministeren er bekendt med, om de praktiserende
læger ikke vil anbefale og følge ”vejledning om brug af Fælles Medicinkort
(FMK) med fokus på dokumentation og kommunikation af medicinsk behand-
ling og sektorovergange” og dermed sikre den beskrevne ajourføring af FMK?
Vil ministeren i bekræftende fald redegøre for, hvilke konsekvenser de prakti-
serende lægers manglende ajourføring har for validiteten og brugen af FMK
f.eks. i forbindelse med dosering i hjemmeplejen ?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jens Henrik Thulesen Dahl (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jens.Henrik.Thule-
sen.Dahl@ft.dk og til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
formand
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